
 
Datum: 18. 4. 2024 
Ura: 18.00 do 20.30 
Kraj:  Prostori PZS, Ob železnici 30a, Ljubljana 
 

 
Zapisnik rednega zbora KŠP za leto 2024 

 
 
Vabljeni  

- načelniki/predsedniki registriranih članov KŠP  
- člani IO KŠP, vodja Zbora sodnikov, vodja Zbora postavljavcev 
- Jože Rovan - predsednik PZS 
- Damjan Omerzu – generalni sekretar PZS 

 
Preverjanje prisotnosti 

- Prisotni načelniki/predsedniki: 6 
- Prisotni s pooblastilom: 7 
- Ostali: podpredsednik PZS Miha Habjan, vodja zbora sodnikov KŠP Jernej Lukša. 

 
Sklepčnost ob 18.00 nepotrjena, ker ob uri ni bilo vsaj 17 od 68 predstavnikov (pogoj četrtine). 
Začetek sklepčne seje 15 min kasneje. 
 
Predlog dnevnega reda 
1. Izvolitev delovnega predsedstva, verifikacijske komisije, zapisnikarja in dveh overiteljev zapisnika 

zbora KŠP 
2. Akcijsko in finančno poročilo za preteklo leto 
3. Načrt aktivnosti  in finančni načrt za tekoče leto 
4. Državno prvenstvo za tekoče leto (licence, štartnina) 

višina licenc in štartnin – ni sprememb ? 
uvedba delegata in navodil za organizatorjem – cilj je izboljšanje kakovosti DP 

5. Projekt hitrostnega plezanja (Aleš) 
Ponovna kratka predstavitev, večino tako ali tako klubi poznajo 

6. Razno  
-spremembe v sestavi strokovne službe KŠP 
 

Potrditev dnevnega reda: dnevni red potrjen. 
 
K 1. točki.  

Predlagani: delovni predsednik Marko Pogačar, verifikacijska komisija Tomaž Rant in Andrej Horvat, 
zapisnikarka Ajda Remškar, dva overitelja zapisnika Nadja Kosič in Matic Kozmus. 

SKLEP 1:  Predlog soglasno sprejet Delovno predsedstvo potrjeno. 

 



 
K 2. točki.  

Tomo je predstavil Akcijsko in finančno poročilo za preteklo leto, ki sta bili poslani kot priloga k vabilu 
na zbor. 

Razprava 
 
Marko P.: Znesek 2024 nižji od 2023? Odgovor: Tomo: Delamo finančni plan brez dejanske vrednosti, 
Fundacija največji delež financ, vrednost izvemo kasneje 
 
Tomaž R.: V akcijskem poročilu manjkajo trenerji, hitrost 
 
Tomaž R.: Primerjava financ 2023 vs. 2022? Se pozna 50mio investicija v Slo. sport tudi pri nas? 
Odgovor: Tomo: Fundacija člani 72 –> 99, mladinci 104 –> 106, LPŠ člani 285 –> 356, mladinci 122 –> 
159, ne gre samo za vložek v šport direktno pač pa tudi za investicije 
 
SKLEP 2: Akcijsko in finančno poročilo soglasno potrjeno. 
 
K 3. točki. 

Tomo je predstavil Načrt aktivnosti  in finančni načrt za tekoče leto, ki sta bila poslani kot priloga k 
vabilu na zbor. 

Finančni plan razprava 

Lastništvo plezališč in opremljanje? Odgovor: Tomo: Objekte, ki jih Fundacija sofinancira, morajo biti 
na državni ali občinski zemlji. Plezališča so v veliki meri na privatni zemlji, kar je na občinski bomo 
poskušali vpisati v razvid (3-4 plezališč v Slo). Denarja od Fundacije letos za plezališča ne bo.  

Tomaž R.: Kamnitnik bomo uredili, ne bo težav. 

Miha H.: Plezališče Turnc: zaračunavanje 2EUR 

Miha H.: Pri alpinistih ostali brez perspektivnega in mladinskega razreda, torej iz Fundacije niso dobili 
sredstev, ki so vsaj 10% letnih financ. 

Tomaž R.: kategorizacija upada, 22->16 mednarodni, 26->18 perspektivni? Odgovor: Tomo: trend za 
pogledat skozi 10 let, se zavedamo, da je to zelo pomembna stvar, Aleš P.: računamo na kategorizacijo 
v hitrosti. 

Načrt aktivnosti razprava 

Marko P.: Razmejitev med Projekt OSP in KŠP? Odgovor: Tomo: Ni razlike, gre za isto stvar. Vse je 
odvisno od nas plezalcev—5EUR prispevki. 

Predlog za tečaj za večraztežajne smeri. Aleš P.: Bi se člani klubov udeležili? Odziv predstavnikov 
pozitiven 



 
Klemen K.: Pogoji? Odgovor: Aleš P.: Vaditeljski pogoj, Tomo: Če bi zastavili kot informativni seminar, 
potem lahko pride kdorkoli, če pa gre za pridobitev naziva pa mora biti nadgradnja Vaditelja, Tomaž 
R.: Bolj zanimiv informativni seminar, bi bilo veliko povpraševanja, Klemen K.: Smiselni naziv šp. 
plezalec + izkušnje, smiselno izobraziti rekreativne plezalce ki se jim alpinistična šola zdi preveč obsežna 

Aleš P.: Je zanimanje za komercialni routesetting? Odgovor: Je bilo uporabno, lanski izobraženci 
uporabljajo, Aleš P.: Bomo letos organizirali, Tomo: Predlaga Sl. Bistrico za tak seminar smeri, vzajemno 
za center, ko rabijo nove smeri, center pa ponudi steno, Aleš P.: Bomo s PCSB to izvedli. 

Tomo: Predlog za razvoj mlajših kategorij v tekmovalnem plezanju, treba je aktivno iskati talent (brez 
Janje v zadnjih letih ni rezultatov), Aleš P.: najti moramo človeka, ki bo to prevzel. 

Tomaž R.: Upad uvrstitev na stopničke: 2022 -> 2023 člani 25 stopničk med 8 tekmovalci -> 14 stopničk 
med 4 tekmovalci, Anže Š.: Kot osebni trener ima osebni vpogled, težava je financiranje osebnih 
trenerjev (reprezentanca s tekmovalcem naredi 15% treningov), časovni vložek za vrhunski šport je 
neprimerljivo večji od dohodka (za Mio 700EUR/letno, ur treninga je ogromno), entuziazem za 
profesionalni trenerski posel pada, za Zvezo je to zelo pomembno ker nam nobena infrastruktura ne 
bo pomagala pri razvoju in napredku. Odgovor: Tomo: sofinanciranje osebnih trenerjev se da naredit, 
treba je prerazporediti finance reprezentanc. 

Klemen K.: Premalo razumevanja za to, da je trenersko delo ključno. Dovolj podmladka do 12. leta, 
potem pa zmanjka, potrebno vlagati v trenerje, Tomaž R.: trener profesionalnega športnika ne more 
kompenzirat s finančno strukturo, da se zanaša na rekreacijo. 

SKLEP 3: Načrt aktivnosti in finančni načrt za tekoče leto soglasno potrjena. 

K 4. točki.  

Predlog cenika 2023: cena licence 50 €, članarina 110 €, štartnina 25 € 
 
Razprava 

Matic K.: Predlog: cenejša licenca samo za hitrost, da se spodbuja razvoj panoge. Klemen K.: Licenca 
ista, štartnina nižja, ne zdi se mu prav da se licenca razlikuje. Odgovor: Aleš P.: Predlog je smiselen, KŠP 
podpira to, predlagamo sofinanciranje 50% licence. Lahko na koncu leta pogledamo, koliko 
tekmovalcev je takih in naknadno kompenziramo. 
 
Predlog 1: po koncu sezone se pogleda tekmovalce, ki so tekmovali samo na hitrosti, klubi dobijo 
dobropis za leto 2025, 25 € na vsakega takega tekmovalca. 
 
Odziv na delegata na tekmah DP: Pozitivno sprejeto. 
 
Jernej: predlog roka prijave v torek namesto v četrtek. Sprememba urnika problematična, če je rok za 
prijavo tako pozen. 
 
Tomaž R.: nesprejemljiva sprememba urnika brez uradnega obvestila. 



 
 
Predlog 2: Rok prijave za DP namesto v četrtek v sredo. 
 
Račun za štartnine izdan naknadno po tekmovanju. Tomo: računovodstvo pošlje račun na klub, to 
olajša zadeve. Organizator se lahko sam odloči. Klemen K.: Smiselno, da je enoten račun za cel klub. 
 
Tomo: Sprememba kluba iz enega v drugega: Klub ne sme tekmovalcu onemogočiti prestopa. V 
koledarskem letu tekmuješ za isti klub, za naslednjo sezono lahko tekmovalec sam izbere, za koga bo 
tekmoval. Aleš P.: potrebno je urediti pravna razmerja, nek pravilnik za te prestope. Klemen K.: MOL 
ne daje sredstev, če nimaš predstavnikov v vseh kategorijah, zato klubom ni vseeno, ko tekmovalci 
grejo. 
 
Tomaž R.: Pripombi na pravilnik: snemanje balvanskih tekmovanj obvezno. Novo Mesto: kamere so 
bile, ampak posnetki niso bili uporabni. Potrebno je zagotoviti boljše/višje kamere. Komentar: Jernej 
L.: to je tudi komentar s strani sodniškega zbora. 
 
Predlog 3: Obvezno snemanje na balvanskih tekmah. 
 
Klemen K.: je možno posnetke pregledati sredi plezanja? Incident se mora obravnavati sproti. Odgovor: 
Jernej L.: glavni sodnik naj ne bo hkrati sodnik smeri, tekmovalci naj ostanejo 5min po plezanju. 
 
Tomaž R.: Odbitki tekem pri skupnih seštevkih: zakaj se odšteje? Predlog: Do 5 štejejo vse, če jih je več 
se ena odšteje. Na Zahodni ligi smo to popravili, Anže Š.: pri članih je natrpan koledar problem, ‘čudni’ 
skupni rezultati če enega ne odštejemo. 
 
Predlog 4: za skupni seštevek se pri mlajših in srednjih kategorijah v primeru 5 ali manj tekem ne 
odšteje nobena. 
 
Tomaž R.: Akreditacije za klubske trenerje: tekmovalni prostor je za trenerje in ne za starše. Do 3 na 
klube se akreditacije izda in pošlje v naprej. Odgovor: Aleš P.: en član na klub sme komunicirati s 
sodniki, bomo to interno še predebatirali. Tomo: na klube pošljemo 3 akreditacije. 
 
SKLEP 4: Cenik soglasno potrjen, Predlog 1 soglasno sprejet, Predlog 2 soglasno sprejet, Predlog 3 
soglasno sprejet, Predlog 4 večinsko sprejet s 7 glasovi od 13. 

K 5. točki: 

Aleš predstavi začetke hitrostnega projekta, Matic Kozmus predstavi potek projekta (uvodni kampus 
in mesečni treningi). 

Razprava 

Matic K.: Trenerjev hitrost ne zanima, starše in tekmovalce pa zelo. Želja, da bi trenerji kljub 
nezanimanju spodbujali svoje varovance. Glavni cilj, da vsi klubi pošljejo tekmovalce na tekme DP. 

Matic K.: Želja, da imajo vsi centri, ki imajo steno, tudi hitrostno smer (pravo in za manjše). 

Aleš P.: povabimo tekmovalce z zahodne Slovenije tudi na tekme Vzhodne lige. 



 
Tomaž R.: Koper in Ranch—bodo dobili smer? Odgovor: Aleš P.: bomo govorili s predstavniki centrov. 

K 6. točki: 

Aleš predstavil novo strokovno sodelavko KŠP Ajdo Remškar, Tomo predstavil razdelitev dela. 

 
Zapisnik napisala: Ajda Remškar   Verificirala: Nadja Kosič 
       Verificiral: Matic Kozmus 
 
 


